


Byggherre Felles M Kantine og kjøkken - NSA			
Dato/tid: 21.09.2023 12:30	Lokasjon: Forskningsparken		
Ansvarlig Anne-Lise Katle		Klassifiseringskode	
Beskrivelse Møte 2, pulje 1 medvirkning funksjonsprosjektet		Neste møte i serien	
001 <input type="checkbox"/>	<b>Velkommen og presentasjon av deltakere i møte</b> Innspill fra forrige møte er innarbeidet i tegninger <a href="#">Deltagere Gruppe M Kantine og kjøkken pulje 1 møte 2.pdf</a> <a href="#">WFL-41353: Møte 02 pulje 1 - M Kantine og kjøkken - NSA</a>		
002 <input type="checkbox"/>	<b>Hensikt og mål med møte</b> Verifisere flyter <a href="#">Agenda medvirkningsmøte 2 pulje 1.pptx</a>		
003 <input type="checkbox"/>	<b>Generelle innspill</b> Ergonomiske arbeidsforhold for matverter (kaffemaskin, oppvaskmaskin) Det forutsettes matverter på alle kjøkken I følge mattilsynet er det ikke pålegg om eget toalett for matvert, toalett for øvrig personell kan benyttes (ref. kjøkkensjef OUS) Ny teknologi vil kunne tilrettelegge for at pasienten selv kan bestille mat P.t. har OUS 8 retter med 5 dagers holdbarhet		
004 <input type="checkbox"/>	<b>Tilbakemelding fra medvirkningsgruppen til flyter som utsendt - plan 1</b> Varer og avfall: Håndtering av varer i VDS, fra eksterne leverandører, som skal til kiosk og kantine er ikke beskrevet. Matavfall kan ikke gå i sug, men med AGV til transport ut av sykehuset. Flyter til og fra VDS må spesifiseres nærmere i VDS prosessen.  Personell kantine: Fra garderobes i plan U1 via heis eller trapp til plan 01  21.09.2023 13:57:55 Håndtering av varer i VDS, fra eksterne leverandører, som skal til kiosk og kantine er ikke beskrevet. Matavfall kan ikke gå i sug, men med AGV til transport ut av sykehuset. Flyter til og fra VDS må spesifiseres nærmere i VDS prosessen. 28.09.2023 13:10:56 Vi innkaller til et særmøte med "Vare og distribusjonssentral" og "kantine og kjøkken" i samarbeide med HSØ PO ved Espen Eilertsen. Planlagt ferdig uke 43. (Terje Hellerud Kluffen)		Terje Hellerud Kluffen 28 sep 2023
005	<b>Tilbakemelding fra medvirkningsgruppen til flyter som utsendt - plan 2</b>		

<input type="checkbox"/>	<p><b>plan 2</b>  Varer:  Avstand fra AGV og sentrale heiser til kjøkken &lt; 100 m</p> <p>Personell:  Nærhet til toalett &lt; 50 m (generelt krav)</p>	
<b>006</b>  <input type="checkbox"/>	<p><b>Tilbakemelding fra medvirkningsgruppen til flyter som utsendt - plan 3</b></p> <p>Kjøkken:  Avfallsrom med sug ligger nær kjøkken</p> <p>Personell:  Ansatte fra garderobes i plan U1</p>	
<b>007</b>  <input type="checkbox"/>	<p><b>Tilbakemelding fra medvirkningsgruppen til flyter som utsendt - plan 4 til 10</b></p> <p>Kjøkken plan 4 ett kjøkken og ett spiserom  Øvrige døgnområder har ett kjøkken med to tilliggende spiserom, ett henvendt til hvert sengeområde, for å kunne håndtere kohortsituasjoner  AGV og avfallsrom ligger nær kjøkken i døgnområdene</p>	
<b>008</b>  <input type="checkbox"/>	<p><b>Tilbakemelding fra medvirkningsgruppen til flyter som utsendt - plan U1</b></p> <p>Kjøkken:  Pasienter på OBS-post ligger over natten og trenger mat  Gjelder også sporadisk pasienter i akuttmottak  Det er behov for å endre beskrivelse av kjøkkenfunksjonen i akuttmottak og OBS-post</p> <p><b>21.09.2023 13:36:44</b>  Nye OUS/OUS beskriver behov kjøkkenfunksjoner i akuttmottak og OBS-post</p> <p><b>28.09.2023 13:06:48</b>  Vi følger opp med særmøte mellom "Katine og kjøkken" , "Akuttfunksjoner inkludert obspost", intensiv, postoperativ og sammedagsmottak" og "Fødsel, barsel, fødeobs, føde- og gymottak",. Disse har noen av det samme behovet for kjøkken fasiliteter i sine seksjoner og det kan var fint å få en felles tilnærming. Ferdig uke 42, (Terje Hellerud Kluffen)</p>	<p>Terje Hellerud Kluffen  28 sep 2023</p>
<b>009</b>  <input type="checkbox"/>	<p><b>Veien videre</b></p> <p>Medvirkningsgruppen avsluttes, og aksjonspunkter følges opp av Nye OUS internt i OUS og i kommende VDS medvirkning.</p> <p><a href="#">Status og veien videre i prosjektet for pulje 1.pdf</a></p>	

**Gruppe M - Kantine og kjøkken**

Klinikk	Navn	Rolle	E-post	Tilstede møte 2
OSS	<b>Vidar Arnesen</b>	<b>Gruppeleder NSA</b>	<a href="mailto:Uxvirn@ous-hf.no">Uxvirn@ous-hf.no</a>	x
PHA	Trond Tangnes	Fagperson NSA	<a href="mailto:trotan@ous-hf.no">trotan@ous-hf.no</a>	
OSS	Ronny Eriksen	Fagperson NSA	<a href="mailto:UXERON@ous-hf.no">UXERON@ous-hf.no</a>	
OSS	Egil Brevik	Fagperson NSA	<a href="mailto:egibre@ous-hf.no">egibre@ous-hf.no</a>	x
OSS	Jon Arild Kvehaug	Fagperson NSA	<a href="mailto:jokveh@ous-hf.no">jokveh@ous-hf.no</a>	x
OSS	Alexander Gijsbrecht Felix Thorbecke	Fagperson NSA	<a href="mailto:althor@ous-hf.no">althor@ous-hf.no</a>	
TIK	Henriette Fossum	Fagperson NSA	<a href="mailto:henrif@ous-hf.no">henrif@ous-hf.no</a>	x
VO	Edel Berglien BAR	Verneombud	<a href="mailto:UXFRED@ous-hf.no">UXFRED@ous-hf.no</a>	x
VO	Nina Eriksen OSS	Verneombud	<a href="mailto:UXERNI@ous-hf.no">UXERNI@ous-hf.no</a>	x
FAGF	Anne Therese Østhus Larsgård	Tillitsvalgt	<a href="mailto:anthla@ous-hf.no">anthla@ous-hf.no</a>	x
PARAT	Geir Johan Jensen	Tillitsvalgt	<a href="mailto:GJE@ous-hf.no">GJE@ous-hf.no</a>	x
OSS	Hege Klethagen Helset	Fagperson smittevern	<a href="mailto:hehels@ous-hf.no">hehels@ous-hf.no</a>	
BRUKERREP	Pål Kjeldsen	Brukerrepresentant	<a href="mailto:mrkjeldsen@gmail.com">mrkjeldsen@gmail.com</a>	
BRUKERREP	Sandra Scott Nicolaysen	Brukerrepresentant	<a href="mailto:sandranicolaysen@outlook.com">sandranicolaysen@outlook.com</a>	
NYE OUS	Terje Hellerud Kluften	Fagkoordinator NSA	<a href="mailto:UXTEKL@ous-hf.no">UXTEKL@ous-hf.no</a>	x
NYE OUS	Marit Krogsrud	Fagkoordinator NSA	<a href="mailto:uxkrmt@ous-hf.no">uxkrmt@ous-hf.no</a>	x
HSØ PO	<b>Anne-Lise Katle (Morten Tønnessen tar over etter 22.9.2023)</b>	Fasilitator NSA	<a href="mailto:morten.toennessen@sykehusbygg.no">morten.toennessen@sykehusbygg.no</a>	x
HSØ PO	Fanny Sæthre	Referent NSA		x
PG	Martine Ormåsen	NSA		x
PG	Emilie L. Schjetlein	Arkitekt NSA		
PG	Unni Hauglann	Arkitekt NSA		x
RUT	Navn kommer	Utstyrsrådgiver NSA		
Nye OUS	Per Oddvar Synnes	Prosjekt verneombud		x

# Agenda medvirkningsmøte 2, pulje 1

1. Velkommen – presentasjon av deltagere i møte
2. Hensikt og mål for møtet
3. Tilbakemeldinger fra medvirkningsgruppen
  - a. Flyter som utsendt
  - b. Andre flyter som medvirkningsgruppen ønsker å belyse
4. Oppsummering (punkter til arbeidslogg)
5. Eventuelt

# Status og veien videre i prosjektet for pulje 1

